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Geacht college, 

Eenzaamheid is onder jongeren vaak onzichtbaar maar komt veel voor. Recente cijfers wijzen uit dat 
één op de vijf jongeren tussen de twaalf en achttien jaar zich eenzaam voelt. 
Jongeren die zich langdurig eenzaam voelen, lopen een groter risico om psychische problemen te 
ontwikkelen, zoals meer kans op depressies, een laag zelfbeeld, slaap- en verslavingsproblemen. 

De fractie van GroenLinks maakt zich hier zorgen over. Naast het feit dat deze jongeren niet gelukkig 
zijn, werken de effecten van deze problemen ook door in hun latere leven. Inmiddels heeft Stichting 
Join us op 4 september een landelijk meldpunt gelanceerd om eenzaamheid onder jongeren in kaart 
te brengen. Het lijkt erop dat bestaande interventies in Huizen zich richten op ouderen en minder op 
jongeren. 

Zie: 
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/4836246/eenzame-ionqeren-eenzaam-

eenzaamheid-nadi-meldpunt-stichtinq-ioin 
https://punt.avans.nl/2019/09/ionqeren-vaker-eenzaam-landeliik-meldpunt-qelanceerd 

In dit verband hebben wij de volgende vragen: 

1. Kunt u aangeven of er cijfers zijn specifiek over de gemeente Huizen m.b.t. de eenzaamheid 
onder jongeren? 

2. Bent u bereid om: 
a) Huizen aan te melden in het "drop-down" menu "locaties" op de site van Stichting Join-us? 
b) jongeren op het meldpunt en de locatie in Huizen te attenderen? 

3. Kunt u op de gemeentelijke website huizen.nl een link naar het meldpunt aanbrengen? 

4. Waar kunnen jongeren uit Huizen die zich eenzaam voelen concreet terecht? 

5. Welke interventies kunnen op korte termijn ingezet worden om eenzame jongeren de stap 
naar hulp in eigen netwerk of professionele hoek te laten maken? 

6. Op welke wijze wordt er door het college geïnvesteerd in de aanpak van eenzaamheid onder 
jongeren in Huizen? 

Graag ontvang ik zo mogelijk een schriftelijk antwoord op mijn vragen voor de raadsvergadering van 
26 september. 

Met vriendelijke groet, 

Marian van den Berge 
Fractie GroenLinks 


